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dir alguna cosa més que fer diners? 
Urbanitzar vol dir generar riquesa, 
evidentment, però no solament això, 
vol dir també, posar al servei de la 
comunitat els equipaments necessaris 
per fer la convivència més agradable i 
més lliure, com pot ser aparcaments, 
un Casal pels joves i pels jubilats, un 
lloc on ubicar el Museu Municipal i 
tot una llarga llista de serveis dels que 
el nostre poble està mancat. 
Dubto ,que aquesta situació aconse-
gueixi l 'Ajuntament arribar a cap ob-
jectiu. 
Ara bé, les normes de planejament 
que el Sr. Batlle i altres membres del 
seu govern s'han pulit, costaven al 
poble la friolera de dos milions de 
pessetes i dos anys i mig de treball se-
riós. fet per un bon equip de profes-
sionals com així ho reconeixia en la 
sessió de treball feta a l 'Ajuntament 
amb motiu de la inauguració del Parc 
Usart, el Conseller d 'Obres Públiques 
i Urbanisme de la Generalitat, Sr. Jo-
sep M.® Cullell. màxima autoritat 
amb aquesta competència a Catalun-
ya. Recordo quan va proposar a tot 
l 'Ajuntament la discussió oberta i se-
riosa, dels punts conflictius per arri-
bar a una entesa comprometent-se a 
portar a Sant Feliu al director general 
d 'Urbanisme, Sr. Solans, com a àrbit 
de la discussió, afegint que de cap 
manera es podia malmetre tant temps 
de feina i tants diners amb una deci-
sió precipitada. Em consta que el Sr. 
Cullell va fer honor a la seva paraula: 
ha acceptat el Sr. Batlle la reunió que 
li va proposar?: no en sabem res. 
La Comissió d'assessorament, prime-
rament esmentada, va ser substituïda 
per una altra, on estan representats 
tot l 'empressariat i propietaris, i quasi 
absents la part social, doncs d'una 
vintena de membres sols hi ha un re-
presentant de la part obrera. 
El fet que el senyor batlle amb el seu 
vot malmetés qualsevol espectativa 
(que tindríem ja a hores d'ara d 'unes 
zones de creixement en marxa) ha fet 
que avui l 'Ajuntament estigui com-
pletament bloquejat per la manca 
d'unes disposicions legals que li per-
metin qualsevol tipus d'actuació. És 
conscient el nostre batlle de la res-
ponsabilitat que li pertoca?, i que em 
diu el de la zona industrial, ^per quan 
la solució? 
Diu el senyor Batlle que en vuit me-
sos s'han fet més obres públiques que 
en tres anys, però no diu que totes les 
obres que s'estan fent estaven en 
«conserva» per la seva voluntat, ja 
que eren enllestides, en subvencions 
de la Diputació, abans de l 'octubre 
del 1981. L'equip que avui presideix 
es limita a portar a terme aquestes 
feines sense que la seva part en faci 
cap de nova, excepte algunes «xapu-
ceries» d'enporlanat d'algun carrer i 
sense llicència municipal alguna vega-
da. 
El poble de Catalunya ha lluitat du-
rant molts anys per la democràcia i la 
llibertat i jo com un ciutadà més, i 
una de les llibertats més estimades, és 
la llibertat d'expressió, i fent ús 
d'aquesta conquesta, demano respec-
tuosament al Sr. Batlle un debat 
obert per qualsevol mitjà de comuni-
cació social, sigui per aquest matebc 
setmanari, sigui per qualsevol emisso-
ra de la comarca. M'agradaria expo-
sar les meves opinions davant les se-
ves, tractar aquest punt i d'altres que 
em deixo per manca d'espai. Accep-
tarà el Sr. Borrell? 

Laia Berenguer 
Regidora pel PSUC 

Assemblea a La Roca: No desistir 

La Roca renova la seva 
oposició a la presó Model 
El passat dia 30 la Comissió Anti-Presó va 
celebrar a l'escola Sant Jordi una nova 
assemblea. Els veïns pensen oposar-se 
al projecte fins el final. 

L'impacte de la recent visita a Barce-
lona del nou ministre de Justícia i to-
tes les informacions aparegudes en 
els mitjans de comunicació en els da-
rrers quinze dies de 1982 varen con-
dicionar la líltima de les assemblees 
que fins ara ha convocat la Comissió 
Anti-Presó de La Roca. 
El clima de preocupació entre els as-
sistents fou patent. Hi havia especta-
ció, entre els veïns, per a saber de 
quina manera i fins a quin punt ha-
vien «calat» els darrers esdeveni-
ments. Semblava, en definitiva, que 
tothom assistís a la reunió per ésser 
testimoni de la claudicació. Però no 
fou així i la Comissió Gestora, una 
vegada més, anuncià que la lluita no 
s'havia acabat. Després de tota una 
sèrie de valoracions, àmb torn de pa-
raules induï t , es va refermar una ve-
gada més la voluntat de rebutjar la 
instal·lació de la Presó Model a La 
Roca i d'oposar-se a qualsevol t.ipiis 
de pressió per part de les autoritats; 
siguin centrals, siguin autonòmiques. 
L'assemblea va lamentar l'absència 
de representants municipals —que 
en principi sembla ser que s'havien 
compromès a ser-hi presents— i es 
plantejà la recerca de fórmules que 
permetin 'aconseguir els ingressos 
que facin possible la continuïtat de 
l'acció legal d'oposició a que La 
Roca estigui seu d'un o varios mò-
duls de la nova presó provincial de 
Barcelona. Dues hores després d'ini-
ciar-se, l'assemblea s'acabava sense 
pena ni glòria.. No va haver-hi clau-

dicació, però el cert és que els ànims 
de mesos enrera tampoc eren tan 
forts. El pas del temps no perdona. 
Però si això fou el que donà de sí la 
reunió del passat dia 30 de desem-
bre, els darrers esdeveniments sobre 
el futur de la polèmica Model han 
activat les tensions entre les distintes 
formacions polítiques. Així, amb 
data del 22 de desembre Nacionalis-
tes d 'Esquerra feia públic un comu-
nicat titolat «El PSOE igual que la 
dreta?», relacionat amb el tema. 
Aquest escrit de la formació inde-
pendentista manifestava la seva opo-
sició a la instal·lació del nou centre 
penitenciari a La Roca d'una manera 
arbitraria demanava del partit del 
govern l'inici d'un estudi que perme-
ti abordar la problemàtica partint de 
zero i d'una manera racional. 
No fer-ho així —deia el comunicat— 
és una barbaritat i practicar el «ter-
rorisme» d'Estat. Per la seva banda, 
la Comissió Executiva de la Federa-
ció III del Partit dels Socialistes de 
Catalunya (PSC-PSOE), amb data 
30 de desembre, feia públic un altre 
comunicat, contestant en certa ma-
nera al de NE, assenyalant que la 
)ostura dels socialistes vers al tema 
lavia quedat clara des d'un principi i 

manifestant, que per ser una de les 
matèries ja transferides, havia estat 
la Generalitat qui havia propossat La 
Roca com a seu de la nova Model. 
L'enigma continua: Què passarà...? 
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